
OCMW-raad van maandag 29 april 2024 - blz. 1 

*24.0008079* 
24.0008079 

 

 

 
OCMW-RAAD VAN  

maandag 29 april 2024 

 
Aanwezig  
Nicole De Munter, voorzitter OCMW-raad; 
Luc Vandevelde, burgemeester; 
Hilde Lampaert, Koen Loete, Filip Smet, Michel De Sutter, Danny Plaetinck, Danny Smessaert, schepenen; 
Janvier Buysse, Christophe De Waele, Rita De Coninck, Marc Windey, Odette Van Hamme, Bob D'Haeseleer, Gertjan 
Blomme, Rudi Desmet, Paul Verstraete, Mátyás Blanckaert, Sandra Coremans, Isaura Calsyn, Jonas Deilgat, Erik 
Goethals, Kristof Hebbrecht, Julie Lippens, raadsleden; 
Meike Van Grembergen, algemeen directeur. 
Verontschuldigd 
Ann Van den Driessche, Kelly De Vlamynck, Eglantina Bodurri, raadsleden. 
 
 
AGENDA 

01 Mededelingen aan de OCMW-raad .................................................................................. 1 
02 Goedkeuring verslag vorige OCMW-raad ........................................................................ 1 
03 Overige punten ................................................................................................................. 1 
04 Toegevoegde punten ........................................................................................................ 1 
05 Actuele vragen van OCMW-raadsleden ........................................................................... 1 
05.01 Algemeen Bestuur - Stand van zaken opstart Jongerenhuis .......................................... 1 
05.02 Algemeen Bestuur - Stand van zaken Armoedeplan ...................................................... 2 
06 Einde van de zitting .......................................................................................................... 3 

 
 
01 Mededelingen aan de OCMW-raad 
 
02 Goedkeuring verslag vorige OCMW-raad 
 
Het verslag van de OCMW-raad van 18 maart 2024 wordt goedgekeurd met 23 ja-stemmen en 
1 onthouding. Raadslid Marc Windey heeft zich onthouden. 
 
03 Overige punten 
 
04 Toegevoegde punten 
 
05 Actuele vragen van OCMW-raadsleden 
 
05.01 Algemeen Bestuur - Stand van zaken opstart Jongerenhuis 
 
Op vraag van de heer Jonas Deilgat, OCMW-raadslid, namens Groen: 

- Stand van zaken opstart Jongerenhuis 
 
We zagen ondertussen het goede nieuws passeren dat Eeklo geselecteerd is voor een OverKop-
huis. Dat is fantastisch nieuws en zorgt ervoor dat het project Jongerenhuis eindelijk uit de 
startblokken kan schieten. Mijn felicitaties aan schepen Smet, Tijs Blomme en de medewerkers 
van de stad en het partnernetwerk die hier hard aan gewerkt hebben. 
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Graag pols ik naar de verdere fasen in de opstart. Welke stappen worden nu nog ondernomen? 
Wanneer worden de eerste vacatures geplaatst? Wanneer verwachten we onze jongeren terug 
te kunnen ondersteunen? 
 
Schepen Filip Smet verwijst naar de samenwerking met de gemeente Zelzate, waardoor de stad 
Overkop-middelen heeft kunnen ontvangen. Dit zal de basis zijn voor het Jongerenhuis. Er 
worden ook via bv. Leader en het Paola-fonds nog extra middelen gezocht. De stad werkt ook 
samen met verschillende partnerorganisaties. De vacatures voor het Jongerenhuis werden 
ondertussen al intern opengesteld, indien nodig zullen deze ook extern openverklaard worden. In 
tussentijd werken de jeugddienst en het Sociaal Huis aan de ondersteuning van onze jongeren. 
Bedoeling is om tegen de start van het nieuwe schooljaar het Jongerenhuis te kunnen opstarten. 
 
Raadslid Deilgat vraagt of het jeugdcentrum definitief zal worden ingericht als locatie voor het 
Jongerenhuis. 
Schepen Smet antwoordt dat dit de hoofdlocatie wordt, maar er zullen ook activiteiten worden 
georganiseerd in de Blokhutten. Er zal vooral bekeken waar de jongeren zelf specifiek nood aan 
hebben. 
 
05.02 Algemeen Bestuur - Stand van zaken Armoedeplan 
 
Op vraag van mevrouw Isaura Calsyn, OCMW-raadslid, namens Groen: 

- Stand van zaken Armoedeplan 
 
In juni 2022 al kwam ik tussen met een vraag over de stand van zaken van het 
(kinder)armoedeplan. De mandatarissen uit het bijzonder comité van de sociale dienst leveren 
hard werk en zijn al meerdere keren samengekomen om dergelijk plan vorm te geven. Ook de 
medewerkers van het OCMW hebben al veel werk verricht, bijvoorbeeld rond de kinderopvang. 
En toch is het opvallend stil over een geïntegreerd beleidsplan. Buiten algemene beschouwingen 
is er nog geen concreet plan naar de gemeenteraad gekomen en ook de burgers worden 
bijzonder weinig geïnformeerd over het armoedebeleid van de stad. Hoewel onze 
personeelsleden zeer goed werk leveren, is het toch vooral aan de bevoegde schepen om zijn 
visie over het armoedebeleid in onze stad te presenteren. Na vier jaar studeren hebben we nog 
steeds geen volledig afgewerkt eindwerk. En dat is triest, omdat het over de grootste uitdaging 
gaat waar onze stad vandaag mee geconfronteerd wordt. Aangezien we maar blijven wachten 
neem ik mij voor om op de OCMW raad toch enkele specifieke beleidsvragen te stellen. 
 

- Wat de kinderopvang betreft, zijn er al heel wat maatregelen genomen. De schepen 
verwees in juni naar ondersteuning voor anderstaligen bij de kinderopvang. Welke 
acties zijn daar al ondernomen?  

- De schepen sprak over personeelstekorten en ziekte bij het OCMW. Hebben we actie 
ondernomen om de overbelasting van ons personeel tegen te gaan? Zijn er extra 
middelen vrij gemaakt om het OCMW te ondersteunen? Is er gekeken naar manieren, 
procedureel gezien, om de werklast te verlagen? Ik denk bijvoorbeeld aan 
automatische rechtentoekenning?  

- We zien vandaag een duidelijk signaal in het rapport schuldbemiddeling: in onze stad 
is er een groot tekort aan betaalbare woningen. Wat is de visie van het 
schepencollege om deze uitdaging aan te pakken? Bijkomend blijkt één op de vijf 
jongeren in onze stad een woonnood te hebben. Velen voelen zich ook 
gediscrimineerd op de huurmarkt. Wat is ons antwoord hierop? Welke budgetten 
worden er voorzien om de woonnood aan te pakken?  

- Wat is de laatste stand van zaken rond regionale opvang van mensen die dakloos 
zijn? Moeten zij nog steeds rekenen op de barmhartigheid van Gent?  

- Welke toekomstige acties mogen we verwachten vanuit het Power Up Project? Men 
is lovend vanuit de Crielkenswijk over het zonnepanelen project. Zal dit een vervolg 
kennen in andere sociale woonwijken? 

 
Schepen Danny Smessaert verwijst naar cijfermateriaal dat ter beschikking is en aan de 
raadsleden schriftelijk zal worden overgemaakt. Op vlak van kinderopvang zijn al heel wat 
maatregelen uitgerold. Een aantal acties staan nog op de planning of zijn voorzien in 2025. 
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Momenteel bereiken we anderstaligen of personen met een andere culturele achtergrond al met 
onze reguliere werkingen. In 2025 dient budget te worden goedgekeurd om de dienstverlening 
naar anderstaligen nog uit te breiden. Op vlak van kinderopvang, onderwijs en wonen zitten heel 
wat acties in de pijplijn. Aansluitend op elke zitting van het BCSD wordt het armoedeplan telkens 
besproken. Het doel is om tegen juni 2024 te kunnen landen met het plan. Het vast bureau moet 
budgettair bekijken wat er mogelijk is. 
Momenteel werden er reeds gedurende 63 nachten mensen opgevangen in de nachtopvang van 
stad Gent. CAW, de trekker, zoekt naar een mogelijkheid om de nachtopvang te spreiden. Het is 
echter niet evident om dit in Eeklo te organiseren. 
Momenteel zijn bijna alle functies van maatschappelijk werker ingevuld. We gaan meedoen met 
Rechtenverkenner 2.0, een gebruiksvriendelijke tool van Departement Zorg. 
 
Raadslid Calsyn hoopt dat het plan na de zomer breed gecommuniceerd zal worden naar de 
burger. Ze betreurt dat er weinig transparantie is over dit plan vanuit het vast bureau. Is er een 
visie op sociaal woonbeleid in de stad? Hoeveel financiële middelen gaan er naar het 
armoedeplan? Ze vraagt ook aandacht voor de daklozenopvang, waar vaak veel schoolgaande 
jongeren mee te maken krijgen. Tot slot vraagt ze ook wat de acties zijn op vlak van onderwijs, 
bv. rond mentaal welzijn. 
Schepen Smessaert geeft aan dat er ook een aantal sofaslapers zijn onder de daklozen. Als er 
echt een grote problematiek is, krijgen jongeren de mogelijkheid om tijdelijk in een noodwoning 
te verblijven. 
 
Schepen Hilde Lampaert verwijst naar de visie sociaal wonen, die eerder al in de gemeenteraad 
werd besproken. Eeklo heeft het sociaal objectief reeds bereikt, maar er worden nog steeds acties 
ondernomen door de Woonmaatschappij Meetjesland. 
Schepen Koen Loete vult nog aan voor wat betreft kinderarmoede en onderwijs. Zowel directies 
als leerkrachten moeten gesensibiliseerd worden omtrent deze problematiek, zodat zij dit kunnen 
signaleren richting het OCMW. De stad onderneemt verschillende flankerende maatregelen om 
de scholen hierin logistiek en financieel te ondersteunen. Hij verwijst ook naar het project waarbij 
elk kind over een laptop kan beschikken op school. Ook op vlak van vrije tijd onderneemt de stad 
acties om kwestbare groepen toe te leiden naar de activiteiten in onze stad. 
 
06 Einde van de zitting 
 
Hier eindigt de zitting. 
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